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1 吉隆坡  北京 
集合于吉隆坡国际机场，飞往北京。

2 北京 - 330公里 - 大同

 悬空寺（含登顶）
整座寺庙依山而建，悬挂在峭壁之上，给人一种惊险而壮观的
视觉感受。黑神话悟空的取景地之一。

 夜游东南邑 
大同古城东南邑，设计在保留基地文脉根源及记忆。

3 大同 - 240公里 - 呼和浩特

 大同城墙
城墙是中国山西省大同市的著名历史地标。

 云冈石窟（含电瓶车）
云冈石窟是我国最大的石窟之一，气势恢弘，内容丰富，以其
宏伟的规模和精美的雕刻闻名于世。

 九龙壁
这座墙最初建于明朝（1368 - 1644），作为影壁，用来遮挡贵族
宅邸的大门。具体来说，它属于明朝开国皇帝朱元璋的十三子
朱珪。

 宽巷子 
清真美食街，自由品尝当地特色小吃。

4 呼和浩特 - 170公里 - 达拉特旗

 大召寺
大召寺是呼和浩特的一座藏传佛教寺院，其中银佛、龙雕、壁
画被称为大召“三绝”佛像、经书、法器则被称为“三宝”。

 塞上老街
街道上的建筑都是明清时期的建筑风格。

 红石崖国家生态公园 
公园是一个自然美景与文化遗产的著名旅游胜地。公园涵盖高
山草原、天鹅湖、九庙四宫、原始森林等多样景观，为游客提
供一场融合自然奇观与深厚文化底蕴的沉浸式体验。该公园因
其原始的生态环境及与当地传统文化的和谐交融而闻名。

5 达拉特旗 - 140公里 - 成陵 - 140公里 - 

鄂尔多斯草原

 成吉思汗陵（含单程电瓶车）
成吉思汗的象征和祭祀伟人精神的圣地。是世界上唯一以成吉
思汗文化和蒙古文化为主题的旅游景点。

 鄂尔多斯草原（含下马酒迎接+篝火晚会）
广阔的草原、丰富的民族文化和传统活动，使其成为探索中国
草原文化和自然美景的理想目的地。

6 鄂尔多斯草原  - 166公里 - 响沙湾 - 32公里 - 

达拉特旗
 响沙湾（含往返索道及沙漠活动；小火车，鄂尔多斯婚礼，骑骆
驼，冲浪车，滑沙，沙袜)
休闲观光的大型综合性旅游胜地。被国家旅游局评为5A级，
地处库布其沙漠东侧，是距北京及其他省份最近的沙漠旅游
胜地。在这里您会遇到最长的游牧骆驼商队，有超过500 头骆
驼。呼啸沙丘湾也是世界摄影师的故乡。

7 达拉特旗 - 170公里 - 呼和浩特  北京

 乌素图艺术村落
乌素图，蒙古语，意为有水的地方。位于河西岸的西乌素图村
有着“画家村”的美称，西乌苏图村至今仍保留着许多原有的
风貌。 参观地标性建筑「回」空间，参与乌素图画，欣赏华北
唯一的一株菩提树，感受文化与自然的完美融合。

季节限定：
★（4月15 - 5月10日）杏花谷

※  按每年气候不同会有所改变，以上花期不能完全保证准。

8 北京  吉隆坡

早餐后送往机场，返回温暖的家。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

成吉思汗陵 成吉思汗陵 
Mausoleum of Genghis KhanMausoleum of Genghis Khan

九龙壁 

Nine Dragon Screen
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5 DALAD BANNER – 140km – CHENGLING
– 140km – ORDOS GRASSLAND

 Mausoleum of Genghis Khan 
    (Includes One-Way Electrical Car)

Symbol of Genghis Khan and the sacred place to worship the spirit 
of the great man. It’s the only tourist attraction in the world that takes 
Genghis Khan culture and Mongolian culture as the theme.

 Ordos Grassland (Includes Dismounting Wine + Bonfire Party) 
The vast grasslands, rich ethnic culture and traditional activities 
make it an ideal destination for exploring China's grassland culture 
and natural beauty.

6 ORDOS GRASSLAND – 166km – WHISTLING DUNE 
BAY– 32km – DALAD BANNER 

 Whistling Dune Bay (Includes Cable & Desert Activities 
Camel Ride, Car Surfing, Sand Boarding, Performance 
Program "Ordos Wedding" Etc, Sand Socks)
It is the large-scaled comprehensive tourism place where you take 
sightseeing or have fun. Accredited as 5A-Grade by the National 
Tourism Administration, it situates at the eastern side of Kubuqi 
Desert and is the nearest desert resort to Beijing and other provinces. 
Here you will encounter the longest nomadic camel caravan of 
over 500 camels. Whistling Dune Bay is also the home of the world's 
photographers.

7 DALAD BANNER -  170km - HOHHOT     BEIJING

 Wusutu Village
Wusutu, in Mongolian, means 'a place with water.' Located on the 
west bank of the river, the village of Xiwusutu is famously known 
as the 'Painter's Village. Xiwusutu Village still preserves many of its 
original features. Explore the iconic architectural landmark 'Re-
turn' Space, immerse yourself in the art of Wusutu, admire the only 
Bodhi tree in North China, and experience the harmonious blend 
of culture and nature.

Seasonal Arrangement:
★April 15 - May 10 Apricot Blossom Valley 
* The floral season is subject to weather condition.

8 BEIJING  KUALA LUMPUR
After breakfast proceed to airport for your flight back home with 
unforgettable memories.
※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the 
final flight confirmation.

1 KUALA LUMPUR  BEIJING 
Assemble in KL International Airport for flight to Beijing.

2 BEIJING - 330km - DATONG 

 Hanging Temple (Includes Top View)
The entire temple is built against the mountain, suspended on a 
cliffside, offering a thrilling and magnificent visual experience. It 
is also one of the filming locations for Black Myth: Wukong.

 Southeast Yi Historical Cultural District 
The design focuses on preserving the essence of the site’s historical 
context and its spatial memories while incorporating a more diverse 
range of use scenarios.

3 DATONG - 240km - HOHHOT 

 Datong Ancient City Wall
The Datong Ancient City Wall is a prominent historical landmark 
in Datong, Shanxi Province, China.

 Yungang Grottoes (Includes Electrical Car)
Yungang Grottoes is one of the largest grottoes in China, magnificent 
and rich in content, famous for its grand scale and exquisite carvings.

 Datong Nine Dragon Wall
The wall was originally built in the Ming Dynasty (1368–1644) as a 
screen wall to shield the gate of a noble's mansion. Specifically, it 
belonged to Zhu Gui, the 13th son of the founding Ming Emperor, 
Zhu Yuanzhang.

 Kuanxiangzi Muslim Food Street 
Taste local specialties freely.

4 HOHHOT - 170km - DALAD BANNER 
 Dazhao Temple
Dazhao Temple is a Tibetan Buddhist temple in Hohhot, in 
which the silver Buddha, dragon carving, frescoes are known as 
Dazhao “three great” Buddha statues, scriptures, ritual tool are 
known as the “three treasures”.

 Saishang Old Street
The street's buildings are designed in the styles of the Ming and 
Qing dynasties.

 Hongshiya National Ecological Park 
Hongshiya National Ecological Park is a renowned tourist destination that 
highlights the beauty of nature and cultural heritage. It encompasses 
a variety of landscapes, including alpine grasslands, Swan Lake, Nine 
Temples and Four Palaces, and pristine forests, offering visitors an 
immersive experience that blends natural wonders with rich cultural 
significance. The park is famous for its pristine environment and the 
harmonious integration with local traditions.

IN

OUT

悬空寺悬空寺
Hanging TempleHanging Temple



Travel Essentials:
Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) 
months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. 
Travel Insurance – It’s essential that you take out comprehensive travel insurance before travel. 

Terms & Conditions:
1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior

notice 
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen 

circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure. 
3.	 UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media

where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required. 
4. Every person participating in UVSB’s tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held

liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any 
transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. 

5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit  https://ubingo.my/home/terms.php 
6. All pictures shown are for illustration purpose only. 

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。 
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿 、 交通和自费项目可能会有所更动，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间，UVSB将保留更改或取消行程的权利。 
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保

留更正的权利。 
4. 每位参与UVSB团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通延

误/取消、疾病、天气、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，UVSB一概不负责，旅客需自
行负责额外的费用。 

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览  https://ubingo.my/home/terms.php 
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

•悬空寺
•九龙壁
•云冈石窟
•大昭寺
•成吉思汗陵
•鄂尔多斯草原
•响沙湾
赠送
•蒙古哈达，防沙脖套

• Hanging Temple 
• Yungang Grottoes 
• Datong Nine Dragon Wall
• Dazhao Temple 
• Mausoleum of Genghis Khan 
• Ordos Grassland 
• Whistling Dune Bay 
Complementary Gifts 
• Presenting Hada, Anti-Sand Scarf

行程亮点
HIGHLIGHT

竹笼风味 / 羊肉烧卖 / 地锅鸡风味 / 蒙古奶茶 / 焖面风味 Bamboo Cage Cuisine / Lamb Shumai / Iron Pot Chicken / 
Mongolian Milk Tea / Braised Noodles美食

GOURMET

03-2779 6899
016-324 48992nd Floor, Bangunan WSF, 42B & 42-1B, Jalan Sultan Ismail, 50250 Kuala Lumpur, Malaysia. 

Reg No. 200501002258 (679304-T) (KPK/LN No. 5187)

 Vacations Sdn. Bhd.
(Formerly known as Apple Flexi Holiday Sdn. Bhd.)

酒店 
HOTEL

午餐
Lunch

早餐
Breakfast

晚餐
Dinner

D1 - - - - -

D2
大同（1晚）
Datong (1 Night)

平上舍酒店或同级
Pingshagnshe hotel or similar ✓ ✓ ✓

D3
呼和浩特（1晚）
Hohhot (1 Night)

华辰旅悦酒店或同级
Huachen Lvyue Hotel or similar

酒店 
Hotel

✓ ✗

D4
达拉特旗（1晚）
Dalad Banner (1 Night)

真金国际酒店或同级
Zhenjin International Hotel or similar

酒店 
Hotel

✓ ✓

D5
鄂尔多斯草原（1晚）
Ordos Grassland (1 Night)

鄂尔多斯草原蒙古包
Ordos Grassland Yurt

酒店 
Hotel

✓ ✓

D6
达拉特旗（1晚）
Dalad Banner (1 Night)

真金国际酒店或同级
Zhenjin International Hotel or similar

酒店 
Hotel

✓ ✓

D7
北京（1晚）
Beijing (1 Night)

北京大兴国际机场木棉花酒店或同级
Mumian Beijing Daxing International Airport or similar

酒店 
Hotel

✓ ✓

D8 - - 酒店 
Hotel - -

•草原套票活动
•骑马
•诈玛宴

人民币300 / 人
人民币380 / 人
人民币400 / 人

• Grassland Package Activities
• Horse Riding
• Mongolian “Zhama” Cuisine

RMB300 / pax
RMB380 / pax
RMB400 / pax

自费项目
OPTIONAL 

TOUR

For Agent Use Only:

Updated Date: JAN 2025

Tentative Flight Details - Subject to Change

China Tours – Additional Terms & Conditions: 
1. Tours are conducted in Mandarin.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on “roll-away” bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.
4. In-coach Shopping – For your convenience, a variety of local snacks and gift are offered for sale on 

board the coach. 
5. The tour fare already includes the preferential policy for foreign visitors upon entry, and the cost of 

elderly tickets has been included in the tour fare. Guests are required to present relevant documents 
to comply with the policy requirements. Please note that the cost of elderly tickets is non-refundable.

中国团 - 附加条规: 
1. 所有行程以中文讲解为主。
2. 如预订三人间，提供的额外床垫为滚动式折叠床。
3. 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
4. 车上购物 - 为了您的方便起见，车上会售卖道地小吃及伴手礼。
5. 团费已包含游客入境的优惠政策，并且已将乐龄人士门票费用分摊到团费中。客人须出示相关文

件以配合政策需求。请注意，乐龄人士门票费用不可退还。

响沙湾响沙湾
Whistling Dune BayWhistling Dune Bay

羊肉特色烧卖羊肉特色烧卖
Lamb ShaomaiLamb Shaomai

塞上老街塞上老街
Saishang Old StreetSaishang Old Street


